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Aika: 21.11.2011 klo 18 - 20.50 

Paikka: Pohjois-Iin koulu, Virkkulantie 27, 91100 Ii 

Läsnä: osanottajaluettelo liitteenä 
 

  

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

 

Yhdistyksen varapuheenjohtaja Raimo Välikangas avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat 

tervetulleeksi. Iin kunnan matkailuhankkeen projektipäällikkö Kai Harju kertoi 

Pohjanlahden Rantatie- matkailuhankkeesta ja Kantolantien osuudesta siinä. 

 

2. KOKOUKSEN TOIMIHENKILÖIDEN VALINTA: 

 

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Anita Sievänen ja sihteeriksi Leena Tiiro. 

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Jukka Tiiro ja Markku Veijola. 

 

3. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

 

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. Kokouskutsu on ollut 

nähtävillä Iin kunnan nettisivuilla ja Pohjois-Iin kyläyhdistyksen nettisivuilla 14.11. 

alkaen ja se on julkaistu Rantapohjassa 15.11. 

 

4. HYVÄKSYTÄÄN KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYS 

 

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys. 

 

5. HYVÄKSYTÄÄN YHDISTYKSEN TOIMINTASUUNNITELMA VUODEKSI 

2012 

 

Hyväksyttiin toimintasuunnitelma seuraavilla muutoksilla: yhdistys jakaa edelleen 

stipendit 2 x 25 € saajana 6-luokan tyttö ja poika ja lisätään yhteistyötä kylän 

kunnanvaltuutettujen kanssa. Toimintasuunnitelma liitteenä. 

 

6. HYVÄKSYTÄÄN YHDISTYKSEN TULO- JA MENOARVIO VUODEKSI 2012 

 

Hyväksyttiin tulo- ja menoarvio vuodelle 2012. Huomiota kiinnitetään erityisesti uusien 

jäsentalouksien hankkimiseen. 

 

7. PÄÄTETÄÄN JÄSENMAKSUN JA KANNATUSJÄSENMAKSUJEN SUURUUS 

VUODELLE 2012 

  

 Päätettiin, että vuoden 2012 jäsenmaksun suuruus on edelleen 10 €/talous. 

 Kannatusjäsenmaksun suuruus on yksityishenkilöltä 10 € ja yritykseltä 50 €.  

 

8. VALITAAN YHDISTYKSEN HALLITUS VUODEKSI 2012 

 

Yhdistyksen puheenjohtaja Meeri Simoska on ilmoittanut erostaan hallitukselle 

16.11.2011 päivätyllä kirjeellä. Kirje liitteenä. Todettiin puheenjohtajan eronneen ja 

valittiin uudeksi puheenjohtajaksi Anita Sievänen. Samalla päätettiin muistaa eronnutta  
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puheenjohtajaa jouluna. 

 

Erovuorossa 2010-2011 ovat hallituksen jäsenistä Raimo Välikangas, Taina Häkkilä ja 

Timo Kaisto. Timo Kaisto ja Taina Häkkilä ilmoittivat, etteivät ole enää käytettävissä 

hallitukseen. Valittiin heidän tilalleen Juhani Miettunen ja Hilkka Kynkäänniemi. Raimo 

Välikangas valittiin uudelle kaudelle. Vanhoina hallituksen jäseninä jatkovuorossa 2011–

2012 olivat Leena Tiiro ja Merja Veijola. Merja Veijola ilmoitti aiemmin, ettei ole enää 

käytettävissä ja hänen tilalleen valittiin Markku Veijola. Leena Tiiro ilmoitti olevansa 

käytettävissä kautensa loppuun. Hallituksen jäsenet ovat siis Raimo Välikangas, Juhani 

Miettunen, Hilkka Kynkäänniemi, Markku Veijola ja Leena Tiiro ja puheenjohtaja Anita 

Sievänen. 

 

9. VALITAAN TOIMINNANTARKASTAJA VUODEKSI 2012 

 

Valittiin toiminnantarkastajaksi vuodelle 2012 Maria Tolonen. 

 

10. PÄÄTETÄÄN HALLITUKSEN JÄSENTEN JA TOIMINNANTARKASTAJAN 

PALKKIOSTA 

 

Päätettiin pitää puheenjohtajan vuosipalkkio 100 € ja nostettiin myös sihteerin 

vuosipalkkio 100 €. Muille hallituksen jäsenille ei makseta toiminnasta erillistä 

palkkiota, mutta hallituksen jäsenten ei tarvitse maksaa jäsenmaksua. Päätettiin, että 

toiminnantarkastajalle voidaan hänen sitä pyytäessään tai muutoin tarpeen vaatiessa 

maksaa hallituksen päättämä korvaus. 

  

11. VALITAAN EDUSTAJA/EDUSTAJAT MUIHIN JÄRJESTÖIHIN 

Päätettiin liittyä jäseneksi Pohjois-Pohjanmaan Kylät ry:hyn ja maksaa jäsenmaksu 50 

€ kuluvalle vuodelle 2011. Pohjois-Pohjanmaan Kylät ry:n vuosikokous Vihannissa 

pidetään 26.11.2011. Sinne valittiin lähtemään kylän edustajiksi kaikki halukkaat, 

maksimissaan viisi virallista edustajaa. Vuosikokouksessa olivat mukana Anita Sievänen 

ja Mirja Rasi. 

 

12. KÄSITELLÄÄN MUUT KOKOUSKUTSUSSA MAINITUT ASIAT TAI MUUT 

ESILLETULEVAT ASIAT 

 

Hiastinhaaran luontopolun kunnostushanke etenee puheenjohtajan 

hankesuunnitelman mukaisesti. Sitä esitetään kunnan käynnistämäksi, sillä kunta 

omistaa luontopolun ja lintutornin. Pyritään saamaan hanke toteutettua kesän 2012 

aikana. 

 

Konintien linja-autopysäkin pysäkkikatokseen on pohjat laitettu ja hanke etenee 

Kalevi Hiivalan valvonnassa. Siihen on saatu rahoitus lähineuvostolta. 

 

Pohjois-Iin kyläyhdistys ry perustettu 7.5.1987, joten 25- vuotisjuhlia vietetään ensi 

keväänä. Sitä varten perustetaan kylähistoriikki toimikunta, jotta saadaan julkaistua 

pienimuotoinen kylähistoria. Samaa aineistoa voidaan käyttää myös Vanha Rantatie –

hankkeessa. Historiikin kokoaminen aloitetaan heti vuoden vaihteen jälkeen. 

Myöhemmin historiikin työstämistä on tarkoitus jatkaa kyläkirjaksi. 

 

Kyläyhdistys on saanut kunnalta ilmoitustaulun, joka tullaan pystyttämään keväällä 
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2012 kylätuvan läheisyyteen. 

 

Yhdistyksen tiedottamista tullaan tehostamaan niin yhdistyksen kuin Iin 

kunnan nettisivujen kautta. Pohjois-Iin sanomat julkaistaan edelleen 2 – 3 kertaa 

vuodessa, seuraavan kerran heti vuoden vaihteen jälkeen. 

 

Pokinväylän ruoppaus on edennyt Tuomo Häyrysen ajamana. Kyläyhdistys ei ole siinä 

toimivana osapuolena, sillä luvat tai siihen anottu rahoitus eivät ole kulkeneet 

kyläyhdistyksen kautta, tai tulleet edes sille tiedoksi. Jakokunta on antanut 

kyläyhdistykselle 500 € käytettäväksi joko Pokinväylän ruoppaukseen tai 

kyläyhdistyksen toimintaan ja kokous päätti yksimielisesti, että raha käytetään 

kyläyhdistyksen toimintaan. 

 

13. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 20.50. 

 

 

 

 

 

Anita Sievänen, puheenjohtaja   Leena Tiiro, sihteeri 

 

Pöytäkirja tarkastettu ___/___2011 

 

 

 

 

 

 

Jukka Tiiro     Markku Veijola 


